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PROTOKÓŁ NR VI/24 

z zebrania z mieszkańcami Sołectwa Kujawska 

11 marca 2024 r. 

 

T. Głowski –Przewodniczący Rady Sołeckiej powitał władze miasta oraz zebranych 

mieszkańców.  

W I terminie zebrania kworum brak, kolejne zaplanowano na godz. 17.15. 

W II terminie zebrania – uczestniczy 19 mieszkańców, 

 

Ad. 2  

B. Szuman – przedstawiła sprawozdanie z działalności rady sołeckiej w 2024 r. stanowiące – 

załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad. 3 

 M. Szewczyk – Sołtys Soł. Kujawska - przedstawiła Uchwałę zebrania z mieszkańcami 

Sołectwa Kujawska w sprawie podziału środków finansowych przeznaczonych na działalność 

sołectwa. Propozycje wydatkowania środków na 2024 rok mieszkańcy przyjęli jednogłośnie  

Ww. Uchwała stanowi – zał. 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 4. 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza – przedstawiła informację na temat:  

- uchwały antysmogowej Sejmiku Woj. Kuj. – Pom. i zakazu używania od 1.01.24 r. kotłów  

o I, II i III klasie.  

- programu „Czyste Powietrze” i możliwości dofinansowania do wymiany pieców, program 

realizowany w Urzędzie Miejskim, 

- najbliższych spotkań z przedstawicielami WFOŚiGW w Toruniu dot. możliwości 

skorzystania z dofinansowania np. do instalacji fotowoltaicznej, 

- naboru na stanowisko gminnego energetyka do Urzędu Miejskiego, 

- wykorzystywania paliw OZE, 

- przedstawicielstwa z naszej Gminy w Bydgoskim Alercie Antysmogowym, 

- kolejnej edycji Soleckiego Budżetu Obywatelskiego, 

- przystąpienia do opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy Solec Kujawski na lata 

2023-2030 (+)”    
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T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – podziękowała mieszkańcom za 28 lat 

wspólnej pracy na rzecz Gminy, poinformowała, że nie będzie kandydować na Burmistrza  

w nowej kadencji.  

Przedstawiła informacje na temat budżetu Gminy w  2024 roku: 

Planowane dochody budżetu na 2024 rok wynoszą ponad 130 mln zł. Planowane wydatki 

budżetu wynoszą ponad 126 mln zł.  

W sprawie promu Pani Burmistrz przypomniała, że nie jest on własnością Gminy i nieprawdą 

jest, że Gmina Solec Kujawski wydała na jego uruchomienie 20 mln zł. Partycypowaliśmy  

tylko w kosztach jego budowy jako jedna z Gmin. Dzięki tej inwestycji Solec zyskał nową 

ulicę, chodnik oraz oświetlenie.  

W dokumentach strategicznych Marszałek ujął również budowę mostu w okolicach naszego 

miasta. 

T. Substyk - Burmistrz Solca Kujawskiego – przedstawiła informacje na temat 

zrealizowanych i planowanych inwestycji: 

- przebudowa z rozbudową oświetlenia na os. Leśnym – II etap. W listopadzie 2023 r. 

zakończono realizację inwestycji.  

- zagospodarowanie Skweru gen. Antoniego Hedy – Szarego wraz z budową tężni 

solankowej. W styczniu 2024 r. zakończono realizację inwestycji.  

Inwestycje planowane: 

- budowa ul. Wiejskiej, 

- zagospodarowanie terenów nadwiślańskich, 

- Nasycalnia sportu (I ETAP) - zagospodarowanie części terenów po byłej Nasycalni 

Podkładów  Kolejowych. Zatwierdzony został wniosek o zmianę inwestycji z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych Edycja Druga, który dotyczy 

realizacji SATEPARK-u w formule zaprojektuj i wybuduj.  

- budowa odcinków dróg gminnych – ul. Barwna, Słoneczna, Tęczowa, Wiejska,  

- w ramach soleckiego budżetu obywatelskiego będzie realizowana inwestycja- 

zagospodarowanie terenów przy ścieżce rowerowej w Otorowie pod nazwą „Reaktywacja” 

- połączenie ścieżek rowerowych na terenie Solca Kujawskiego. 

- przyłącze energetyczne do działki nr 756/3 dla Grupy BIZON, 

- rozbudowa stacji uzdatniania wody w Chrośnie,  

- wyposażenie świetlicy w Przyłubiu. 

- wybudowanie hangaru dla WOPR (róg ul. Kościuszki i ul. Żeglarskiej). 

-  parking przy OSP. 

- wymiana i montaż siedzisk na stadionie głównym przy ul. Sportowej 1 w Solcu Kujawskim 

 - wymiana siedzisk na stadionie miejskim,  
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- budowa dróg na Osiedlu Toruńskim, 

- zaprojektowanie ulic Młyńska, Topolowa, Cisowa (główny nacisk na ulicę Młyńską) 

 

Mieszkaniec zgłosił uwagę odnośnie puszczania psów  na Skwerze gen. Antoniego Hedy – 

Szarego. 

B. Białkowska- Zastępca Burmistrza- odpowiedziała , że Gmina nie ma wpływu  

na zachowanie właścicieli zwierząt. Należy zwiększyć ilość koszy na odpady.  

T. Substyk- Burmistrz Solca Kujawskiego- możemy ustawić tabliczki- zakaz 

wprowadzania psów. 

 

B. Białkowska- Zastępca Burmistrza- poinformowała również, że oprócz 3 wygranych 

projektów z Soleckiego Budżetu Obywatelskiego Gmina zrealizuje także 3 inne projekty 

(parking przy Soleckim Centrum Kultury, dokarmianie kotów wolnożyjących, budki dla 

kotów wolnożyjących). 

 

Ad. 5. 

Mieszkańcy zgłosili wnioski dot.: 

- koszt przyłącza kanalizacyjnego 

S. Wrycza- Prezes ZGK Sp. z o. o- cennik usług udostępniony jest na stronie internetowej 

ZGK Sp. z o.o. Cena zależy od wielu parametrów. Możemy udostępnić cennik drogą  

e mailową. 

 

- czy można na własny koszt zamontować kratki na terenach zielonych obok posesji ulica 

Lipowa, Kujawska? 

T. Substyk- Burmistrz Solca Kujawskiego- sprawdzimy ten teren. Powinna być zmiana 

organizacji ruchu. 

B. Białkowska- Zastępca Burmistrza- wybierzemy się w teren z pracownikiem 

merytorycznym z referatu odpowiedzialnego za drogi i sprawdzimy. 

 

- czy na ulicy Haska- Lipowa jest chodnik czy ścieżka rowerowa 

T. Substyk- Burmistrz Solca Kujawskiego- na tym terenie jest chodnik. 

 

- chodnik na ulicy Średniej 

T. Substyk- Burmistrz Solca Kujawskiego- kwestia chodnika była już analizowana. Nie 

było doprecyzowane z której strony ulicy miałby być chodnik. Pani Burmistrz dodała 

również, że wzdłuż ulicy Średniej jest fatalna ścieżka rowerowa. Poinformowała, że Gmina 
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nie miała zgody na budowę betonowej ścieżki. Trzeba ponownie porozmawiać  

z nadleśnictwem i powiatem. 

 

- 2 fragmenty ścieżki rowerowej na ulicy Średniej nie są połączone 

T. Substyk- Burmistrz Solca Kujawskiego- w strategii ujęto połączenie wszystkich ścieżek 

rowerowych Solca Kujawskiego. 

 

- uwaga odnośnie dzieci uczęszczających do Szkoły Podstawowej Nr 4, nie ma ścieżek 

rowerowych  

T. Substyk- Burmistrz Solca Kujawskiego- Ulice w okolicy Szkoły są starymi mulicami. 

Nie ma możliwości wybudować ścieżek rowerowych. 

 

- Czy istnieje możliwość, aby inne firmy zorganizowały spotkanie odnośnie wymiany źródeł 

ciepła 

B. Białkowska- Zastępca Burmistrza- udostępniamy zainteresowanym firmom  salę 

konferencyjną UM i pomagamy zorganizować spotkanie.  

 

T. Głowski – podziękował mieszkańcom za udział w zebraniu i zamknął zebranie o godz. 

18.45. 

 

 

 Zebranie zakończono o godz. 18.45                                          

 

                                         Przewodniczący Rady Sołeckiej 

                                                              Tomasz Głowski  

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska 
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